
Zbiorcza informacja o peĘcjach rozpatrzonych przez Radę Miejską w Czechowicach-
Dziedzicach w 2020 roku:

Rada Miejska w Częchowicach-Dziędztcachw 2020 roku rozparzyła sześc petycji:

1) Pet),c_ia Zjednoczenia Chrześcijańskich Rodzin w sprawie podjęcia przez RadŁMiejską
Czechowic-Dziedzic uchwał}, w sprawie prąyjęcia ".Samorządowej Karty Praw
Rodzin",
Petycja była analizowana ptzez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Czechowicach-Dziedzicach, a następnie zostałarozpatrzona na sesji Rady Miejskiej
w Czechowicach-Dziedzicach w dniu 29 wrzęśniaż1l} r. Projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia ptzęz Radę Miejską uchwały w sprawie
przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodzin przewidujący jej uwzględnienie został
poddany pod głosowanie na sesji Rady Miejskiej, lecz nie uzyskał wymaganej
większości głosów Rady Miejskiej (za uchwałą 8, przeciw 1 1, wstrzymujących się 0),

2) pet},cja zjednoczenia chrześcłańskich Rodzin w sprawie nagrywania i udostępniania
na stronie internetowęj Urzędu Miejskiego i w Biuletynie Informacji Publicznej naqrań
dźwiękowvch wsąvstkich posiedzeń i wsz},stkich komisji Rady Miejskiej
w Czechowicach-Dziedzicach,
Petycja była analizowana przez Komisję Skarg, Wnioskow i Petycji Rady Miejskiej
w Czechowicach-Dziedzicach, a następnie zostałarozpatrzona na sesji Rady Miejskiej
w Częchowicach-Dziedzicach w dniu 29 wrzęśnta2020 r. Projekt uchwały w sprawie
rczpatrzenia petycji dotyczącej nagrywania i udostępniania na stronie internetowej
Urzędu Miejskiego i w Biuletynie Informacji Publicznej nagrah dźwiękowych
wszystkich posiedzeń i wszystkich komisji Rady Miejskiej w Częchowicach-
Dziedztcach przewidujący jej uwzględnienie został poddany pod głosowanie na sesji

Rady Miejskiej, lecz nie uzyskał wymaganej większości głosów (za uchwałą6,przeciw
13, wstrzymujących się 1).

3) Pęt}rcja Zjednoczenia Chrześcijańskich Rodzin w sprawie nadania miejscu
icznei - iednei zu|tc (o|ac

- załoąyciela ..Solidarności Walczącej". marszałka seniora Sejmu RP VIII kadencji
dr Kornela Morawieckieqo.
Petycja była analizowana ptzęz Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Częchowicach-Dziedzicach, która zwróciła się do Rady Miejskiej o uwzględnienie
petycji. Pruedłożony przezKomisję projekt uchwały w sprawie rozpattzenia ww. petycji
był wprowadzony do porządku obrad sesji Rady Miejskiej w dniu ż9 wrzęśnia2020 r,
Jednakze Rada Miejska zadecydowała o wycofaniu projektu uchwały zporządkuobrad,
do czasu utworzenia ,,baŃu nazw ulic".

4) Petvcia w sprawie dodania do banku nazw ulic i placów w Gminie Czechowice-
Dziedzice ulicy Franciszka Potocznego.
Petycja była analizowana przęz Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
wCzechowicach-Dziedzicach, która zwrociła się do Rady Miejskiej o jej nie

uwzględnienie. Komisja stwierdziła, że przy nadawaniu nazw ulicom i placom na

terenie Gminy Czechowicę-Dziedzice na|eĘ promować przede wszystkim osobY

zasłużone dla lokalnej społeczności lub najbliższego. regionu, atakże zasŁużonę postaci

o charakterze ogólnopolskim. Franciszek Potoczny, jako dzińacz społeczny na terenie

Podkarpacia i Małopolski nie był związany z terenęm naszej gminy oraz najbliższym
regionem.

#^}



Przedłożony przez Komisję projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ww. petycji był
wprowadzony do porządku obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 29 wtześnta 2020 r.
Jednakze Rada Miejska zadecydowała o wycofaniu projektu uchwały zporządku obrad,
do czasu utworzenia ,,banku nazw ulic".

Petyc_ia mieszkańców w przedmiocie projektu uchwał}, Rad}, Miejskiej w sprawie
podj ęcia działań umozliwiaj ących powstanie bezkoliąyj ne qo węzła komunikac}rj ne qo
w ręjonie drogi krajowej nr 1 i ul. Lieockiei w Czechowicach-Dziedzicach
Petycja była ana|tzowana przęz Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Czechowicach-Dziedzicach, która zwroctła się do Rady Miejskiej o jej nie
uwzględnienie.
Rada Miejska uchwałą nr XXVIII/333120 z dnia29 września2020 r. oddaliła petycję
mieszkańców w przedmiocie projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie podjęcia
działań umożliwiających powstanie bezkolizyjnego węzła komunikacyjnego w rejonie
drogi krajowej nr 1 i ul. Ligockiej w Czechowicach-Dziedzicach.
W uzasadnieniu uchwały wskazano, ze projekt uchwały sprawie podjęcia dztałań
umożliwiających powstanie bezkolizyjnego węzła komunikacyjnego w rejonie drogi
krajowej nr 1 i ul, Ligockiej w Czechowicach-Dziedzicach, po uwagach zgłoszonych
na Komisji Rozwoju i Rolnictwa Rady Miejskiej, został wycofany przęz Burmistrza
zporządku obrad i nie był rozpatrywany przez Radę Miejską.
Ponadto petycja mieszkańców odnosiła się do załączntka do uzasadnienia do projektu
uchwały, który był tylko jedną z wstępnych wizji dziaŁań mających doprowadzić do
powstania bezkolizyjnego węzła komunikacyjnego w rejonie skrzyżowania drogi
krajowej nr l zul. Ligocką. Wizualizacja dołączona do uzasadnienia do projektu
uchwały nie była integralną częścią ww. projektu uchwały.

Petvcia Zjednoczenia Chrześcijańskich Rodzin w sprawie ..likwidacji totalitarnego
obiektu -..wdzięczności" totalitarnej Armii Czerwonej w Czechowicach-Dziedzicach"
w zakresie zawiadomienia o możliwości popełnienia przestępstwa niegospodarności.
Petycja była analizowana przęz Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Czechowicach-Dziedzicach, która z:wroclła się do Rady Miejskiej o jej nie
uwzględnienie.
Rada Miejska uchwałą nr XXXII/39312I z dnia 26 stycznia 202I r. oddaliła petycję
poniewaz na dzteń złożenia petycji z budżetu Gminy Czechowice-Dziedzice nie
wydatkowano zadnych środkow finansowych na usunięcie ww. pomnika zprzestrzeni
publicznej.
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